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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:511 Polisens poängsystem för privatpersoners vapenskåp

Kravet på förvaring av vapen i säkerhetsskåp infördes år 2003, vilket var klokt. 
Det var dock en okontroversiell fråga eftersom de flesta jägare och sportskyttar 
redan innan förvarade sina vapen i vapenskåp. Polisen fick föreskriftsrätt för 
handlare och föreningars vapenförvaring, inte för privatpersoner. I lagtexten 
utrycktes detta tyvärr otydligt, vilket skapade tolkningsutrymme som fört med 
sig omtolkningar av föreskrifterna. Detta har resulterat i att polisen bland annat 
tillämpar samma föreskrifter för alla, privatpersoner såväl som föreningar och 
företag. Detta innebär i sin tur negativa och svåra konsekvenser för 
privatpersoner. De skåp som polisen kräver är mer eller mindre svåra, ibland 
omöjliga, att ha i normala bostäder eftersom vikten på vapenskåpet överstiger 
byggnormens krav. 

En enkel och lämplig lösning på detta är att det i lagen anges att privatpersoners 
vapen ska förvaras i säkerhetsskåp (SSF 3492) och med det antal vapen per 
skåp som medges för säkerhetsskåpets klassning. Detta för att återgå till vad 
som var avsikten när förvaringskravet infördes och för att undanröja 
försvårande tolkningar av vapenlagen som direkt komplicerar och motverkar 
utövandet av Sveriges jakt och sportskytte. 

Med hänvisning till ovanstående vill jag ställa följande fråga till justitie- och 
inrikesminister Morgan Johansson:

 

Hur ämnar ministern verka så att vapen kan förvaras på rimligt och säkert sätt 
för laglydiga jägare och sportskyttar?

………………………………………

Marléne Lund Kopparklint (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-12-08
Besvaras senast
2021-12-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


